



## YUKON CANADA

### ORDER-IN-COUNCIL 2023/118 SUPREME COURT ACT

Pursuant to section 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

- 1 Andrea Bailey, Jody Fraser, Edwige Graham and Aldrin Manalad are appointed as deputy clerks of the Court.
- 2 The appointment of Justin Gorczyca as a deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2009/237 is revoked.
- 3 The appointment of Lisa Robinson as a deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2013/185 is revoked.
- 4 The appointment of Lauren Webster as a deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2019/126 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,

August 24, 2023

### DÉCRET 2023/118 LOI SUR LA COUR SUPRÊME

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

- 1 Andrea Bailey, Jody Fraser, Edwige Graham et Aldrin Manalad sont nommés greffiers adjoints de la Cour.
- 2 La nomination de Justin Gorczyca à titre de greffier adjoint de la Cour, effectuée par le Décret 2009/237, est révoquée.
- 3 La nomination de Lisa Robinson à titre de greffière adjointe de la Cour, effectuée par le Décret 2013/185, est révoquée.
- 4 La nomination de Lauren Webster à titre de greffière adjointe de la Cour, effectuée par le Décret 2019/126, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le 24 août 2023

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon